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dne 6. listopadu 2009 

Místopředsedkyně Domokošová  zahájila  jednání  a  přivítala  na  zasedání  pana  profesora  Šila.  Poté 

omluvila nemocnou předsedkyni Peškovou a seznámila přítomné s jednotlivými body jednání. 

Zasedání  bylo  svoláno  především  z důvodů  chystané  školní  aktivity  nazvané  „Filmová  noc“. 

Místopředsedkyně předala  slovo panu  Šilovi,  který  členy  rady  seznámil  s dosavadním  stanoviskem 

vedení  školy.  Přespání  ve  škole  se může  konat  o  víkendu  (navrhován  byl  pátek)  z organizačních 

důvodů.  

Pan profesor navrhnul, že by bylo vhodné, kdyby vedení Studentské rady vypracovalo chronologický 

program  filmů  v jednotlivých  učebnách,  aby  studenti,  kteří  budou mít  zájem  zhlédnout  konkrétní 

film, věděli, do jaké učebny v kterou dobu jít.  

Všichni  účastníci  budou  povinni  přinést  návratky  od  rodičů,  které  při  vstupu  do  školy  (plánovaný 

začátek je kolem 18 hodin, kdy bude gymnázium i jazyková škola již prázdná) odevzdají. Zazněl zde i 

návrh,  že by  studenti,  kteří  chtějí  zhlédnout  jen některé  filmy  a  spaní  ve  škole nevyhovuje, mohli 

odejít v průběhu noci‐ rodiče to však musí napsat na návratku. Přítomní zástupci tříd projevili zájem, 

aby byla otevřená počítačová učebna. 

Diskuse  týkající  se  spaní  ve  škole  byla  ukončena  touto  domluvou:  zástupci  tříd  si  v pondělí 

vyzvednout od pana Šila  seznamy  tříd, kam  se  zájemci o  tuto aktivitu v jejich  třídách podepíší. Do 

další  schůze  bude  zjištěn  počet  uchazečů  a  podle  množství  zájemců  se  rozhodne,  zda‐li  budou 

vytvořeny  dvě  skupiny,  přičemž  první  skupina  bude mít  Filmovou  noc  před  Vánocemi,  ta  druhá 

počátkem příštího roku. 

Domokošová přítomné seznámila s tvořením přání v hodinách výtvarné výchovy, která budou zaslána 

do  nadace  Stonožka.  V neposlední  řadě  pak  studentům  připomněla,  aby  se  zájemci  o  účast  na 

školním plese přihlásili předsedkyni Markétě Peškové (vedení Studentské rady). 

Zapsala Kristýna Domokošová 


